
Sprejeto 11.10.2010: 
 
Odgovor na vprašanje občanke o obnovi pločnika v Zatonu 
 
 
Spoštovani,  
 
danes smo vašo pobudo o izgradnji pločnika do prehoda za pešce obravnavali na kolegiju občinske 
uprave.  
 
V načrtu razvojnih programov imamo v letu 2011 ureditev, prestavitev ceste v Zatonu. V sklopu tega 
projekta bo urejena tudi kolesarska pot, pločnik, javna razsvetljava, parkirne površine, ...  
 
Upam, da zaradi težke finančne situacije, ne bo prišlo do zamika sredstev ob  sprejemanju proračuna za 
leto 2011.  
 
Zavedamo se, da je ureditev nujno potrebna. Ker pa bi, s celovito ureditvijo Zatona, ta pločnik morali 
odstraniti, predlagamo, da uporabniki potrpite še kako leto, oziroma do začetka celovite ureditve.  
 
Prepričan sem, da razumete, da se trudimo proračunska sredstva preudarno uporabljati. Življenska doba 
urejenega pločnika je 20 let, kar pomeni, da bi v primeru rušitve naslednje leto, izkoristili le  eno 
dvajsetino življenske dobe, kar pa vsekakor ni gospodarno.  
 
Zahvaljujem se za razumevanje  
 
Lep pozdrav  
 
Rafael Jurečič 
 
 
 


